
Chrystus zgubą szatana

Szatan wie o Panu Bogu prawie wszystko. Wie, że Bóg jest
Święty,  i  że  Pan  Jezus  jest  jego  zgubą:  Przyszedłeś  nas
zgubić. Wiem, kto jesteś: Święty Boga». Z tego powodu szatan
jest  zgubą  samego  siebie,  taka  jest  jego  istota.  Jest
samopotępieniem ponieważ wiedząc kim jest Chrystus, że jest
zbawieniem,  nie  chce  z  tego  korzystać.  To  samo  możemy
powiedzieć o grzechu, który jest zgubą człowieka.Grzech, który
już obrósł w piórka pozornego szczęścia, z którego człowiek
ani nie chce, ani już nie potrafi zrezygnować. Taki grzech
jest zgubą człowieka i ku zagubieniu pociąga, siebie i innych.
Można wiedzieć, że Bóg jest Święty i że przez miłosierdzie
Pana Jezusa pragnie zbawić każdego, a mimo to iść ku własnej
zgubie. Przypomina się scena ukrzyżowania, kiedy obok Pana
Jezusa  zostali  ukrzyżowani  dwaj  nieszczęśnicy.  Obaj  byli
równie  blisko  Ukrzyżowanego,  blisko  zbawienia.  Jeden
skorzystał z tej bliskości, drugi to zaprzepaścił, ku własnej
zgubie.  Właściwie  każdy  z  nas,  codziennie  porusza  się  po
takiej krawędzi zbawienia i zagubienia. Może to jeszcze nie
jest opętanie, może tylko zaślepienie. Ktoś powiedział: Ten,
kto  popełnia  grzech,  jest  człowiekiem;  ten,  kto  nad  tym
boleje, jest świętym; ten, kto się tym szczyci, jest szatanem.
Obserwując rzeczywistość można odnieść wrażenie, że żyjemy w
czasach swoistego szczycenia się grzechem. Totalne pomylenie
dobra  i  zła,  szlachetności  i  podłości,  ukochania  życia  i
rządzy niszczenia, nawet własnych dzieci, w imię wolności –
staje się ponurym znakiem tych czasów. Panie Jezu, wiemy, że
Ty  nie  przyszedłeś  nas  zgubić,  lecz  zbawić.  Ulecz  nas  od
zaślepienia grzechem, i ocal nas od zagubienia. [prob.]

http://www.czarnowasy.opole.opoka.org.pl/2021/01/31/chrystus-zguba-szatana/
http://www.czarnowasy.opole.opoka.org.pl/wp-content/uploads/2014/09/jezus_przepedza_szatana.jpg

